
Voorzitter aan het woord

De dagen en maanden vliegen 
voorbij. Voor we het weten staan 
we aan het stemhokje. Want 
2024 is een verkiezingsjaar: in 
juni én oktober kan u uw stem 
laten horen. En dat zal nodig 
zijn, want op federaal niveau 
maakte de Vivaldi-regering er 
een puinhoop van. Terwijl ande-
re Europese landen hun schul-
den verder afbouwen, bereiken 
ze in dit land recordhoogtes. 

Verder blijft het thema kern-
energie als een schaduw boven 
de regering hangen, weigert 
men de stijgende vergrijzings-
factuur aan te pakken en schiet 
men ook op het gebied van asiel 
en migratie tekort. De federale 
regering is op alle v(l)akken 
gebuisd! 

En de Vlaamse Regering? Die 
heeft voerde haar programma 
wel netjes uit en heeft de fi nan-
ciën wél op orde. Vlaanderen 
heeft zijn positie als topregio in 
Europa verder versterkt. Daarom 
is de inzet van de verkiezingen 
ùw Vlaamse welvaart. 

Onze Heiste kandidaten werken 
daar graag aan mee. 
Veel leesplezier!

Thomas Van Hoof
Voorzitter

Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt.

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen. 

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat élan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Jan Jambon, 
lijsttrekker Vlaams Parlement

Bart De Wever, 
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Onze M/V in het gemeentebestuur van Heist

Burgemeester Jan Moons en schepen 
Katleen Vantyghem
De huidige legislatuur loopt stilaan op 
zijn einde. Jan blikt terug op een actieve 
en drukke periode, en wil ook tijdens dit 
laatste jaar nog wat zaken afronden.

•   Het rioleringsproject van de Herentalse-
steenweg werd gestart en zo komt er 
eindelijk een nieuw fietspad richting 
Wiekevorst. Hopelijk volgt er snel groen 
licht om ook de rondweg verder aan te 
leggen.

•   De stad Lier bevestigde dat de aankoop 
van de gronden om Molenzonen te redden 
definitief rond is. De ruilgrond Molen-
einde kreeg, met hulp van de provincie 
Antwerpen, meteen een invulling als 
(speel)bos. Dat is een mooi voorbeeld van 
#samenwerkenwerkt: de N-VA en Open 
Vld bereikten in dit dossier een akkoord 
over de gemeentegrenzen heen.  

•   De heraanleg van sportcentrum de Lichten 
komt stilaan in zicht. Het participatie-
moment is achter de rug en in april ver-
wachten we het finale ontwerp zodat eind 
2024 de werken kunnen starten. 

Voor Katleen staat het versterken van 
de deelmobiliteit en laadpalen nog op de 
agenda. Ze kijkt uit naar het afwerken van 
allerlei projecten.

•   Met Hof ter Laken krijgen we mooie erf-
goedlogies voor grotere groepen.

•   Er komt een trekveer aan Pinzieleke.
•   Naar aanleiding van de 50ste verjaardag 

van onze zondagsmarkt zal al één van 
de drie muurschilderingen aangebracht 
worden.

•   Om te werken aan leefbare kernen bespre-
ken we tijdens de participatieplatformen 
verschillende ingrepen en voorzieningen. 

•   Weldra komt er een charter rond dieren-
welzijn. 

Jan en Katleen kijken al vooruit naar de 
gemeenteraadsverkiezingen van oktober. 
Er wordt al volop gewerkt aan het verkie-
zingsprogramma van de Lijst voor Heist. 
Ook de lijstvorming staat op het werklijstje. 
Iedereen die een steentje wil bijdragen, is van 
harte welkom.

Paasontbijt
Zondag 14 april 2024

Van 9.30 tot 12 uur

Zaal Magneet
Kapelstraat 50 in Grootlo

Met gastspreker Peter De Roover
Volwassenen: €18, kinderen (6-12 jaar): €10 
Inschrijven via heist-op-den-berg.n-va.be/paas-
ontbijt2024 of via de QR-code

Inschrijven 
kan hier

Heist-op-den-Berg
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THOMAS 
VAN HOOF

20ste plaats Vlaams Parlement
    30 jaar
    SAP Finance Consultant
    Papa van Lewis
    Favoriete beleidsdomeinen: technologie, innovatie, 

economie en onderwijs

Maak kennis 
met onze 
kandidaten 
voor 9 juni

Thomas, kijk je uit naar de verkiezingen 

in juni?

Thomas: “Het is een hele eer om onze 
prachtige gemeente te mogen vertegen-
woordigen op de Vlaamse N-VA-lijst. 
Toen ik enkele jaren geleden met knik-
kende knieën in de lokale politiek stapte, 
had ik niet verwacht om nu samen met 
enkele van onze partijkopstukken naar 
de Vlaamse kiezer te mogen trekken. 
Met minister-president Jan Jambon op 
kop en Els van Doesburg als lijstduwer 
trekken we ten strijde voor uw Vlaam-
se welvaart. Dat het spannend wordt, 
ontkent niemand. Maar ik geloof sterk 
in een Vlaamse overwinning.”

We hebben enkele turbulente jaren achter 

de rug. Hoe blik jij daarop terug?

Thomas: “We kunnen niet ontkennen 
dat de Vivaldi-regering er op federaal 
niveau een puinhoop van heeft gemaakt. 
Terwijl de premier beweert dat het beste 
nog moet komen, heeft de Vlaming er 
genoeg van. Blunders volgden elkaar op, 
van de beloofde hervormingen is geen 
sprake en de toekomst wordt opgeofferd 
aan het heden. Après nous, le déluge. De 
tegenstellingen op het federale niveau 
zijn niet meer te overbruggen. Vlaan-
deren kiest rechts, Wallonië kiest links. 
Een confederale staat is meer dan ooit 
noodzakelijk om uw welvaart veilig te 

stellen. Meer autonomie voor Vlaande-
ren, dat klinkt als muziek in de oren. En 
neen, ik heb het niet over luchtgitaren 
zoals die van voormalig minister van 
Justitie.”

Waarom ben je kandidaat voor het Vlaams 

Parlement?

Thomas: “In tegenstelling tot het 
federale niveau, wordt er in Vlaande-
ren wel constructief samengewerkt. De 
Vlaamse Regering onder leiding van 
minister-president Jan Jambon, heeft 
wél netjes haar programma uitgevoerd 
en heeft wél haar financiën op orde. In 
tegenstelling tot wat de oppositie u maar 
al te graag doet geloven, is onze Vlaam-
se Regering wél daadkrachtig en komt 
ze haar beloften na. België faalt waar 
Vlaanderen in slaagt. Ik ben er steevast 
van overtuigd dat een confederale staat, 
met meer autonomie voor Vlaanderen, 
de toekomst is. Met veel enthousiasme 
en een gezonde dosis ambitie stel ik mij 
daarom kandidaat om de belangen van 
de Vlaming te mogen verdedigen in het 
Vlaams Parlement.”

Je lijkt vooral geïnteresseerd in 

technologie en innovatie. Waarom?

Thomas: “De exponentiële toename van 
technologische ontwikkeling zorgt voor 
heel wat uitdagingen in onze maatschap-

pij. Technologie speelt een steeds pro-
minentere rol in ons dagelijkse leven, 
zowel in de privésfeer als op professio-
neel vlak. In mijn job ervaar ik dagelijks 
hoe technologie en innovatie een impact 
hebben op bedrijven en de mensen die er 
werken. Er wordt de laatste tijd bijzon-
der veel gesproken over chatbots zoals 
ChatGPT, die gebaseerd zijn op gene-
ratieve AI. Dat is uiteraard bijzonder 
indrukwekkend, maar dat is nog maar 
het topje van de ijsberg van wat mogelijk 
is. We moeten de kansen omarmen, 
maar we moeten ons ook meer dan ooit 
bewust zijn van de uitdagingen die op 
ons pad liggen. Vlaanderen speelt daarin 
een belangrijke rol. Innovatie, in de bre-
de betekenis van het woord, geeft onze 
Vlaamse ondernemingen een continue 
meerwaarde.” 
“Met de hoge loonkosten, de stijgende 
grondstofprijzen en dure energie, is 
innovatie meer dan ooit een onmis-
baar onderdeel van onze economie. 
Vlaanderen is op dat vlak een topregio 
in Europa, en die positie moeten we 
versterken. Ons onderwijs heeft daarin 
een belangrijke rol, want onze jongeren 
moeten klaargestoomd worden voor 
een toekomst die er wellicht anders 
zal uitzien dan we ons op dit moment 
kunnen voorstellen. Kortom, het zijn 
onderwerpen waar we niet meer omheen 
kunnen!”

Noteer alvast in uw agenda!

Feest van de Heistenaar van 19 tot en met 22 september
Welkom in de spiegeltent. De opbrengst gaat opnieuw naar het goede doel: een Hart voor Heist. 
Hopelijk evenaren we de geweldige sfeer van vorig jaar én de opbrengst van €20.000.
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Karen, waarom kies jij voor de N-VA?

Karen: “Jan Moons en Jan De Haes 
hebben mij in 2017 overtuigd om deel 
te nemen aan de lokale verkiezingen. Ik 
stapte mee in het verhaal omdat ze een 
sterk plan voor Heist-op-den-Berg
konden voorleggen. Eentje dat typerend 
was voor de N-VA en waar we vandaag 
de dag nog steeds aan werken. Zes jaar 
later ben ik nog altijd overtuigd van mijn 
keuze voor de N-VA. De inzet van de 
verkiezingen van 9 juni is duidelijk: onze 
Vlaamse Welvaart. We willen niet afste-
venen op opnieuw vijf jaar Vivaldi. Met 
de N-VA willen we welvaart creëren voor 
alle burgers, want welvaart ligt aan de 
basis van elk economisch succesvol land. 
Essentiële thema’s zoals zorg, onderwijs, 
veiligheid, infrastructuur en migratie zijn 
allemaal op welvaart gebouwd.”

Waarvan ligt volgens jou de Vlaming

wakker?

Karen: “Ten eerste: koopkracht! De 
hardwerkende Vlaming wil een sterke 
economie met loon naar werken om in 
zijn levensonderhoud te kunnen blijven 
voorzien. Ten tweede: voldoende en 
betaalbare energie. Ook een activerend 
en gecontroleerd migratiesysteem staat 
op het verlanglijstje. En tenslotte moet 
ons sociaal zekerheidssysteem houdbaar 
blijven voor de toekomst. Op het eco-
nomische kerkhof dat Vivaldi creëerde, 
bouwen wij helaas geen welvaart.”

Wat is een goed plan van aanpak?

Karen: “De begroting moet op orde 
gesteld worden. Wat we in Vlaanderen 
kunnen, moeten we ook federaal reali-
seren. Onder de Zweedse regering met 
de N-VA ging de begroting wel de goede 

kant op. Daar moeten we opnieuw naar 
streven. Belastingen moeten voldoende 
laag zijn om werken en ondernemen te 
stimuleren. Opnieuw loon naar werken! 
Verder moeten onze sociale uitgaven gaan 
naar mensen die het écht nodig hebben. 
Ons huidige sociaal systeem is te open 
en te gul, maar te weinig selectief en te 
weinig rechtvaardig. Tenslotte volg ik 
Thomas en ben ik ervan overtuigd dat 
investeren in innovatie, op welke manier 
ook, ons welvaart zal opleveren.”

Conclusie?

Karen: “Vivaldi faalde op alle gebieden. 
Ik geloof dat de N-VA wél de geloofwaar-
digheid heeft om het verschil te maken. 
Daar waar we nu besturen zetten we onze 
woorden al om in daden. Met uw stem wil 
ik me opnieuw inzetten om die woorden 
in daden om te zetten. Voor Vlaamse 
welvaart!”

KAREN 
MICHIELS
15de opvolger Vlaams Parlement

    44 jaar
    Leidinggevende en preventieadviseur bij Transport Michiels
    Mama van 3 tieners
    Favoriete beleidsdomeinen: welzijn, werk en mobiliteit

We begonnen met het egaliseren van stoepen in

slechte staat. Dat is goed. Die aanpak willen we

verderzetten.”

Sonja Cleynhens

Nieuwe stoep Rashoevewijk
In de Rashoevewijk werkten we aan de stoep.
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Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt.

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
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Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
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